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W odpowiedzi na interpelację Radnej Aleksandry Kostrzewskiej z dnia 28.05.2021 r.,
która została przekazana Burmistrzowi Gminy w dniu 16.06.2021 r., a dotyczącą budowy sieci
kanalizacyjnej dla Cieciszewa informuję, iż Burmistrz nigdy nie warunkował projektowania
i budowy sieci wodno-kanalizacyjnych dla mieszkańców sołectwa Cieciszew wcześniejszą
budową obwodnicy drogi wojewódzkiej nr 724.

W roku 2015 Gmina wyłoniła w drodze przetargu firmę projektową - Marko-Bis Wanda
Markowska, której zleciła opracowanie dokumentacji sieci wod-kan wraz z uzyskaniem
pozwoleń na budowę dla sołectw południowej części gminy, tj. dla Słomczyna, Turowic,
Kawęczyna, Cieciszewa, Piasków i Dębówki.

Opracowanie dokumentacji trwa dlugo z powodu uzgodnień dotyczących możliwości
umieszczeń tych sieci w pasach dróg wojcwódzkich 724 i 868.

W chwili obecnej zakończyły się prace projektowe dotyczące budowy sieci
kanalizacyjnej i wodociągowej dla Cieciszewa w gminnej drodze ul. Podlaskiej od skrzyżowania
z ulicą Grzybowską wraz z przejściem poprzecznym pod drogą wojewódzką nr 868 na drugą
część sołectwa Cieciszew. Otrzymaliśmy decyzję pozwolenia na budowę od Starosty
Piaseczyńskiego i czekamy na jej ostateczność. W toku jest uzyskanie decyzji od Wojewody
Mazowieckiego na przejście rurociągami przez drogę wojewódzką nr 868. Po uzyskaniu
ostatecznych decyzji pozwolenia na budowę zostanie wszczęte postępowanie przetargowe
na budowę w/w infrastruktury.

Jednocześnie w celu zabezpieczenia środków finansowych na realizację inwestycji
Burmistrz złożył, na najbliższą sesję Rady Miejskiej, wniosek o zwiększenie środków
finansowych na realizację tego zadania,.
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